
COP28: Vi  har massor av stories,  inlägg,  reels och TikToks ute från COP. 

Vi  har ett  “Get-Active”-formulär ute på hemsidan,  där en kan fyl la i  intresseområden
eller  rol ler  man är intresserad av.  

Vi  planerar också ett  “Get Active”-möte den 21 januari  2024. Detta kommer vara
öppet för  al la.  Dit  kan man komma för att  lära sig mer om vad PUSH gör just  nu och
hur man kan engagera sig.

Arbetsgruppsmöten (öppet hus/rum) för hela PUSH varannan söndag på Zoom. Länk
ti l l  mötet och info om varje möte delas i  Slack.

Vi  har precis påbörjat  ett  samarbete med Utrikespolit isk Afton.  Första steget var
vår Instagram take-over om COP28. Under våren kommer vi  samarbeta kring
omvärldsbevakning,

UPPDATERINGAR 

NYLIGEN TILLSATTA UPPDRAG

Välkomna till PUSH Sveriges nyhetsbrev för december 2023.
Nyhetsbrevet har ett nytt utseende och kommer att komma ut med
ojämna mellanrum till en början. Alltid (hoppas jag) med en krönika
(mänadens krönika "jag, er ordförande, bryr mig inte om klimatet" finnes
nedan), dock inte alltid (hoppas jag) med en skriven av mig.
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ATT SE FRAM EMOT JANUARI EDITION
Get Active möte!

PUSH kommer hål la en workshop
för kl imatkommunerna.

 

Det kommer ett  blogginlägg om
COP28 på Pushtocop-bloggen. 

Mer vågar jag inte lova kommer
just  i  januari  men vi  har en hel

del  på gång!!  

Något vi ser mycket fram emot, är du
intresserad av att delta  går det att ordna,
Kontakta kaelan.ferry@pushsverige.se  

Nyhetsbrevet december 2023
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THE
A RIVAS! 

MÅNADENS GEN-Z

Denna månad besvarades nomineringen
med “Nej  det  får  du fakt iskt  inte göra

mot mig”.  Detta trots att  månadens gen-
z är  PUSHs mest prest igefyl lda

utnämning? Nomineringen lyder som
föl jer  “Thea kan lätt  misstas för  en

mil lennial ,  men hon passar var je wibe-
check,  använder ✨✨✨✨✨✨✨  t i l l
a l l t  och framföral l t  är  en st järna på

Tiktok,  ( ja  ni  läste rätt  VI  HAR TIKTOK).   

ETT RIKTIGT GOTT NYTT ÅR ÖNSKAR VI ER! 

Här ser  ni  månadens vikt igaste lediga uppdrag,  söker gör du via vårt  Get-
Act ive-formulär.  Projekt ledare för  påverkan och debatt  är  spindeln i
debattnätet .  Ser  t i l l  att  PUSH Sverige syns i  den pol i t iska debatten.
Projekt ledaren för  denna grupp bör ha bra kol l  på den svenska el ler
internat ionel la pol i t iska debatten kr ing kl imat och relaterade frågor ,  vara
kreat iv  och en bra skr ibent.  

MÅNADENS FEATURED UPPDRAG

PÅVERKAN

Utforska mer av vår  COP-bevakning i  vår
story-highl ight  och våra inlägg på
Instagram och TikTok.  Detta arbete har
skett  i  samarbete med andra europeiska
ungdomsorganisat ioner och fältbiologerna.  
För mer information,  besök -  våra sociala
medier  och Youth demands towards Cop28.
Dessutom har v i  dr iv i t  på för  att  Sver ige
ska öka sit t  bidrag t i l l  skador och för luster.

@pushsverige

Under COP28 har vi fokuserat på internationell
påverkan och aktivt krävt "fossil fuel phase out". 

På hemmaplan har vår  ordförande var i t  med och skr iv i t
debattart ikeln "På vi lken planet lever  Jacob Wal lenberg"  på
Aktuel l  Hål lbarhet.

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSd5sLAVQm29umKQpUlV6QK8zfs0MhNJgWxioeUQH4kPbzSBcg/viewform
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSd5sLAVQm29umKQpUlV6QK8zfs0MhNJgWxioeUQH4kPbzSBcg/viewform
https://docs.google.com/document/d/1d8pd1MSgFwQuTeIKxDtXefOCe22w7tjabht12HaNjz8/mobilebasic
https://www.aktuellhallbarhet.se/alla-nyheter/debatt/pa-vilken-planet-lever-jacob-wallenberg/
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Låt mig börja med bakgrunden, sen kommer det ett skriftligt brandtal. Allt känns
aningen mörkt i världen. Jag önskar att jag hade något bra att säga om det. Något du
vill och kommer att läsa, kanske något du till och med behöver. Tyvärr vet jag inte om
jag har något sådant, så idag får du nöja dig med vad jag behöver. 

Låt mig lätta mitt hjärta. Jag är ordförande för en klimatförening men jag bryr mig inte
om klimatet. Därtill finns det inte en cell i min kropp som tror att vi kommer klara
omställningen. Bli arg nu om du kan, men låt mig också förklara.

Det finns de av oss som kan ta in vad vi står i och inför, inte bara i hjärna utan också i
hjärtat. De kan låna ut sin empati till jorden som utmanas, människorna som lider,
arterna som försvunnit. De har erfarenheter som får dem att se det goda i människan.
De kan tro, orädda står de i sin tro. De har det där genuina som vi säger oss
efterfråga. För dem är nog klimat engagemanget en fråga om känsla, en fråga om att
bry sig.

Jag är inte en av dessa känslomässigt välutvecklade varelser. När jag tänker på
klimatförändringarna känner jag absolut ingenting, ingen ångest, ingen rädsla, knappt
ens ilska. Jag förstår såklart att vi kan klara omställningen, men jag kommer inte tro
det förrän långt efter jag sett det ske. Jag har heller aldrig varit den som tror. Det är
inte alla förunnat. Min brist på tro är helt och fullt kopplat till vem jag är, och mina
erfarenheter. Jag vågar inte tro, för jag kan inte hantera besvikelsen. Jag är skygg för
allt vad risk innebär, och att tro på något så stort och vackert som en bättre framtid,
det är en enorm risk. Någonstans är jag en aning svagare, på det rent känslomässiga
planet. 

Så ser jag på de som vågar, de som inte är rädda för att känna utan rädda för det som
faktiskt händer, och jag hatar dem. Missförstå mig rätt nu, de är det vackraste vi har,
de är hopp. Men de kommer alltid att hatas, av mig och av de flesta. För det är så vi
människor är, vi hatar goda människor, för de får oss att känna oss sämre.

Månadens krönika: Jag, er ordförande, bryr
mig inte om klimatet
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Hej GMIP (generisk medlem i PUSH),

Jag behöver erkänna en sak för dig.



Jag har aldrig känt mig hemma i miljörörelsen, och lämnade PUSH i ett år innan jag
hittade drivkraften att kandidera till ordförande. Jag kände mig helt enkelt inte
investerad nog, inte god nog. Jag tycker lite så där objektivt att frågan är viktig, men
jag bryr mig inte egentligen. Ibland intalar jag mig att jorden gärna får gå under, om
jag bara slipper köpa illaluktande second-hand. Det är fel, inte moraliskt, utan
objektivt. Det är inte vad jag vill, jag är bara rädd. Rädd för att våga hoppas att våra liv
kunde få ett riktigt värde, ett värde som är större än konsumtionsruschen, knarket
eller flyget.  

Trots hat, rädsla och brist på känslor, fann jag till slut en drivkraft. Ursäkta tyskan:
”Zwecksoptimismus”. Det betyder ordagrant ”måloptimism” och mindre ordagrant
”instrumentell optimism”. Det innebär att du inte behöver känna dig optimistisk, du
kan objektivt se att optimism främjar målet, och sedan är det bara att låtsas.
Det är det som är det fina med oss människor, även de som likt mig är aningen
emotionellt svagsinta, vi besitter ett förnuft, en förmåga till introspektion, en förmåga
att agera i motsats till vår magkänsla (eller brist därav). Är det lätt? Förmodligen inte,
men vi är nog fler som kan göra det än som är naturligt goda.

Om du är som mig, aningen ond, hatisk och emotionellt avtrubbad, är du som de
flesta. Tyvärr är det ingen anledning att ge upp. Du behöver inte känna för att göra, du
behöver inte vara genuin. Ska vi vara ärliga ser de flesta helst ändå AI:s och NPC:s i
sina flöden, så varför ska du behöva vara genuin? Du är fri att sätta ett högst
förnuftigt överjag:igt mål och vara optimistisk enbart för att det gynnar målet. Det
kräver inte din omtanke, känsla, empati eller något annat du inte kan eller vill ge.

Jag bryr mig inte om klimatet, för jag kan inte, därför kommer jag aldrig kräva av dig
att du ska bry dig. Ursäkta ödmjukheten, men det är det fina med mig, jag är lite
mindre god och förväntar mig inte en smula mer av dig. Men ge upp? Det finns bara
ingen poäng med det, det kan aldrig leda dig till det objektiva mål du inte tror på. För
oavsett hur lite du tror på ditt mål, är inte tanken på ett liv utan mål ännu lite mörkare?

Nu har jag lättat mitt hjärta. Stort tack till dig som hängt med mig hit. Om du
fortfarande är arg på mig, trots min långa förklaring, så vill jag säga två saker (1)
Grattis, du har känslor!! (2) Tänk på våra algoritmer och skäll på mig via våra sociala
medier, @pushsverige på Twitter, Tiktok, Threads och Instagram. Ni får också gärna
skälla på mig på Facebook, men eftersom jag numera är en liten gen z så kommer jag
inte svara där.

Vänliga hälsningar, 
Er ordförande 


